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Vragen over de actualiteit 
Datum raadsvergadering 30-01-2025 
Fractie Voor Winterswijk 
Onderwerp(en) 1. Nieuwe natuur  
Toelichting Deze vragen zijn gesteld in de raadsvergadering tijdens agendapunt Vragen 

over de actualiteit, met bijbehorende beantwoording. Deze teksten zijn 
overgenomen uit het woordelijk verslag van de vergadering. 

Vragen 
De heer Van Beek: Dank u wel, voorzitter. De heer Visser heeft de meeste vragen al 
beantwoord, van ons. Wij maken ons natuurlijk als Voor Winterswijk ook grote zorgen 
over het effect van de stikstofuitspraken. En ja, dat was, dat zagen we natuurlijk al 
aankomen, dat is natuurlijk geen verhaal dat nieuw is. Ook het uitbreiden van de nieuwe 
natuur, dat zien we langzaam op ons afkomen. Vorig jaar met de kaderbrief heb ik al 
eens gevraagd, via een motie, namens Voor Winterswijk, om te kijken om Vitaal 
Platteland toch iets af te schalen, die overleggen, omdat de natuurclubs door ontbreken 
aan geld voor die clubs voor het Vitaal Platteland, de natuurclubs eigenlijk meer de 
overhand nemen in die gesprekken. Wat ons nu ter ore komt is dat Staatsbosbeheer toch 
nog weer van plan is zo'n gebied van 80 tot 40 hectare extra natuur toe te gaan voegen 
om Willinks Weust met natuurgebied Hesselink te gaan koppelen. Wij horen graag van 
het college of zij daar wat van weet, of ze daarvan op de hoogte zijn en ja, of daar een 
halt aan toegeroepen kan worden. Want zeker met deze problemen die nu op de 
achtergrond spelen, moeten we niet meer kwetsbare natuur toe gaan voegen in 
Winterswijk. Het is al hele job om te behouden wat er is en om in Winterswijk met alle 
sectoren een beetje in leven te blijven. De boeren zijn ons van levensbelang, die werken 
al eeuwen samen met nationaal landschap en het dreigt ervan te komen dat de laatste 
boeren zijn laatste koeien naar het slachthuis moet gaan sturen, zo meteen en de deur op 
slot moet doen en dat is iets wat wij niet willen als Voor Winterswijk. Dus, college, 
alstublieft, ga erachteraan en we horen graag wat er speelt en of u daar wat aan kan 
doen. 

 

Beantwoording 
Wethouder Fleuren: De vragen van de nieuwe natuur voor Winterswijk. Die specifieke 
opgave, die u noemt, is niet bij ons bekend. Staatsbosbeheer hebben we nog contact 
mee gehad en laat weten dat ze enkel de beheerder zijn van Willinks Weust en dat er 
namens Staatsbosbeheer geen extra natuur wordt gerealiseerd. De zorg die u uitspreekt 
voor de boeren in Winterswijk, delen wij. Morgenochtend tref ik een van de 
vertegenwoordigers van LTO, in het kader van WCL. Wij hebben ook contact gehad met 
de gedeputeerde, zoals net collega Visser al noemde, met meerdere gedeputeerden. We 
zitten erbovenop. Dat betekent niet dat al onze zorgen al weg zijn. Dus we houden u op 
de hoogte tot zover, voorzitter. 
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